
 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων  
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς: 
 

Περιβάλλοντος & Ενέργειας 
Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

 
Η Βουλευτής Έβρου του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ, Αναστασία Γκαρά, καταθέτει ως Αναφορά στη Βουλή των Ελλήνων 

την επιστολή του Δημάρχου Σαμοθράκης στην οποία γίνεται λόγος για τα σοβαρά προβλήματα που έχουν 

προκύψει, κατά τη διαδικασία κτηματογράφησης στο νησί της Σαμοθράκης, ζητώντας: 

 

α) να δοθεί σημαντική χρονική παράταση στην προθεσμία υποβολής των ενστάσεων, 

 

β) να υπάρξει μέριμνα για τη δημιουργία μηχανισμού προκειμένου να δοθούν απαντήσεις σε εύλογες απορίες 

δημοτών για τις παρατηρήσεις που αφορούν στα απορριπτέα δικαιώματα και την κυριότητα που προβάλλει το 

Ελληνικό δημόσιο για όλες ανεξαιρέτως τις ιδιοκτησίες, 

 

γ) να υπάρξει μέριμνα για την έγκαιρη σύσταση Συμβουλίου Ιδιοκτησίας Δασών, Δασικών, Χορτολιβαδικών 

και Βραχωδών Εκτάσεων που θα εξετάσει τα ανακύπτοντα θέματα ειδικά για την περιοχή της νήσου 

Σαμοθράκης, 

 

δ)  να υπαχθεί το νησί της Σαμοθράκης στις εξαιρέσεις του β΄ εδαφίου του άρθρου 62 του Ν. 998/1979 όπως 

αυτό ισχύει 

 

Υπενθυμίζεται πως 31.01.2022 η Βουλευτής Έβρου, Αναστασία Γκαρά, κατέθεσε Ερώτηση στη Βουλή 

των Ελλήνων με τίτλο «Η Σαμοθράκη βιώνει τα αποτελέσματα της καταστρ οφικής διακυβέρνησης 

Μητσοτάκη», στην οποία τέθηκαν συγκεκριμένα ερωτήματα για τις άμεσες ενέργειες της κυβέρνησης ώστε να 

επιλυθούν τα τεράστια προβλήματα που έχουν προκύψει με τους Δασικούς Χάρτες και το Κτηματολόγιο στο 

νησί της Σαμοθράκης. 

 
Επισυνάπτεται η επιστολή 

 
Παρακαλούμε για την άμεση εξέταση της επιστολής, για τις ενέργειές σας και τη σχετική ενημέρωσή μας 
επί του θέματος. 

 
Αθήνα, 02  Φεβρουαρίου    2022 

 
Η καταθέτουσα Βουλευτής  

 
Γκαρά Αναστασία 

 
    


